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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2021/22:638 Alkobommar i gränshamnar

Varje dag rullar det från färjeterminalerna i Sverige ut cirka 8 000 fordon på 
våra vägar. Det är ungefär dubbelt så vanligt med rattfylleri bland dessa förare 
som bland andra. Alliansregeringen gjorde försök med alkobommar i hamnar. 
Försöken slog väl ut, och utvärderingen pekade på mycket positiva effekter. 
Men efter valet 2014 har det inte hänt så mycket. År 2015 gav en majoritet i 
riksdagen ett tillkännagivande till regeringen om att installera alkobommar i 
landets alla gränshamnar. Tyvärr har inte regeringen genomfört detta, utan det 
saknas fortfarande alkobommar i de flesta gränshamnar.

Pandemin har säkert påverkat möjligheten att använda alkobommarna, men 
uppsättningen av nya alkobommar samt avsättningen av markområden och 
planeringen för alkobommar borde ju ha kommit längre på drygt sex år.

Jag vill ställa följande fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth:

När kommer riksdagens beslut om alkobommar att genomföras, och när 
kommer det att finnas alkobommar i alla våra gränshamnar i enlighet 
med tillkännagivandet?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-16
Besvaras senast
2021-12-30
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


